
       

Møteprotokoll  
 
Utvalg: Nordreisa råd for funksjonshemmede 
Møtested: Kommunestyresalen, Rådhuset 
Dato: 23.11.2020 
Tidspunkt: 12:00 – 14:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Harry Kristiansen Nestleder AP 
Birgit D Nielsen Leder  
Ingar Elvebakken Medlem POLHL 
Unni Johansen Medlem  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Halden MEDL  
   
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Fred Erlend Nordgård Rundhaug Hans Halden SV 
   
Merknader 
Spørsmål fra Harry Kristiansen når en kan forvente godtgjøring for rådsmøtet 30.10.20. Det ble 
orientert om at dette møtet var frivillig, og ikke et ordinært møte. Imidlertid ble det drøftet noen saker. 
Sekretæren påtok seg å ta dette opp med administrasjonen. 
Råd for funksjonshemmede ønsker seg en sak om BPA til behandling i møtet i mars 2021. 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Angela Sodefjed Sektorleder helse- og omsorg 
  

Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
 
______________________  _______________________ 
Birgit D. Nielsen  Tor Martin Nilsen 
Leder  møtesekretær 
 
 
______________________  _______________________ 
 



                                        Saksliste 
 
Orientering: 
Sektorleder Angela Sodefjed gir orientering om budsjett 2021 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 5/20 Referatsaker   
RS 3/20 Svar på spørsmål om gangfelt ved Hansvoll til 

Svetlana 
 2015/904 

PS 6/20 
Tilleggssak 
PS 7/20 

Møteplan 2021 - Rådet for funksjonshemmede 
 
Bekymringsmeldinger fra pårørende for personer 
med ressurskrevende tjenester 

 2020/1231 
 

2020/636 

 
 

PS 5/20 Referatsaker 

Saksprotokoll i Nordreisa råd for funksjonshemmede - 23.11.2020  
 

Behandling: 
Råd for funksjonshemmede tar orienteringen til etterretning. 

Vedtak: 
Råd for funksjonshemmede tar orienteringen til etterretning. 
Ved planlegging av Hansvoll feltet er det viktig å satse på universell utforming.  

Gangfelt er ønskelig, men fortau må være et minimum.  

 

RS 3/20 Svar på spørsmål om gangfelt ved Hansvoll til Svetlana 

PS 6/20 Møteplan 2021 - Rådet for funksjonshemmede 
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Behandling: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa råd for funksjonshemmede vedtar følgende møteplan for 2021: 

22. mars,  
7. juni,  
27. september,  
22. november 



 

PS 7/20 Ang bekymringsmeldinger fra pårørende for personer med 
ressurskrevende tjenester 
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Behandling: 
Forslag fra Birgit Nielsen:  
Råd for funksjonshemmede gir Unni Johansen mandat til å representere rådet i helse- og 
omsorgsutvalget i deres møte 24.11.20, i forbindelse med- sak 47/20 Nedbemanning Helse og 
Omsorgssektoren og 48/20 - Konsekvensanalyse ved reduksjon av budsjett Guleng. 

Vedtak: 
Råd for funksjonshemmede gir Unni Johansen mandat til å representere rådet i helse- og 
omsorgsutvalget i deres møte 24.11.20, i forbindelse med- sak 47/20 Nedbemanning Helse og 
Omsorgssektoren og 48/20 - Konsekvensanalyse ved reduksjon av budsjett Guleng. 


